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De moment, l'Ajuntament de Girona ha deixat sobre la taula

possibilitat de comprar la colálecci� d'ar t Santos Torroella. L'equip

de govern de CiU, que fa aut�ntics equilibris per governar ja que es

troba en minoria, no ha pogut tancar un acord clar amb cap grup de

l'oposici�. Normal. La despesa que s'ha de fer no es correspon

amb els temps que corren. L'alcalde Puigdemont ha ent�s que no

pot anar en solitari en aquesta q�esti� i ha preferit esperar a tenir

un acord m�s tancat. Defensa que amb el 0,6 per cent del

pressupost es pot realitzar la compra per� el PSC defensa que

caldran f ins a 10 milions d'euros per aconseguir la colálecci� d'ar t i

posteriorment condicionar la casa Pastors, l'antiga seu de

l'Audi�ncia Provincial, com a seu permanent d'aquest fons. Una xifra que posa els p�ls de punta si en realitat �s

aix�. Primer de tot, caldria avaluar si ser� benef ici�s per a la ciutat, des del punt de vista cultural i tur�stic,

disposar d'aquesta col.lecci�. D'entrada, com hem dit en alguna ocasi�, el preu sembla molt elevat, no pas per la

qualitat dels quadres, sin� per la conveni�ncia o no de fer aquesta despesa en plena crisi econ�mica.
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